



**BUFFALO PUBLIC SCHOOLS**  
**Office of the Superintendent**  
65 Niagara Square Room #712 City Hall  
Buffalo, New York 14202  
Phone (716) 816-3575 \* Fax (716) 851-3033  
krinercash@buffaloschools.org

၂၀၂၀ မတ်ချီ ၆

မိမိတို့ရပ်ရွာလူထု၏ ကျန်းမာရေး လုံခြုံရေးသည် မျှဝေယူရမည့်တာဝန်ဖြစ်ပြီး ထိုအရာသည် ကျွန်ုပ်တို့ ၏ ထိပ်တန်းဦးစားပေး အမြဲပင်ဖြစ်ပါသည်။ လူကြီးမင်းတို့ သိသည့်အတိုင်း COVID-19 ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်သည် လျှင်မြန်စွာပြန့်နှံ့ နေပါသည်။ ယနေ့ အချိန်ထိ မိမိတို့ ပြည်နယ်တွင် ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် ကူးစက်ခံရသူ ၃၃ ဦးရှိပြီဆိုသည်ကို သတိပြုမိပါသည်။ ယခုချိန်ခါ အီရီကောင်တီတွင် ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်ပွားသူ မရှိသေးပါ- ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်စစ်ဆေးရန် ဘဇ်ဦးရီးပြီး ၎င်းတို့ အလိုဆန္ဒနှင့်အညီ သီးခြားခြေချုပ်ခွဲခြားထားပါသည်။

ဒေသတွင်း နိုင်ငံတွင်း နိုင်ငံတကာကိုကြည့်ပြီး မိမိတို့ သည် ဒေသတွင်း နယ်မြေအတွင်းနှင့် ပြည်နယ်တစ်ခုမှ ကျန်းမာရေးအထူးကျွမ်းကျင်သူများကို ဝိုင်းရပ်ပုံ နဲ့ မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး မှန်ကန်သည့်ကွဲပြားချက်များမရှိသည့်အချက်လက်များပေးရန် တောင်းဆိုထားပါသည်။ မိမိရည်ရွယ်ချက်မှာ ဤကိစ္စနှင့်ပတ်သက်ပြီး အမျိုးမျိုးသောဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ ပြင်ဆင်မှုအဆင့်အခြေအနေနှင့် လူထုအတွင်းရောဂါပျံ့နှံ့မှု ဖြစ်ပွားပါက စီမံဆောင်ရွက်ထားမှုများအား ရှင်းလင်းပြောကြားရန် ဖြစ်ပါသည်။ ဤအပတ်တွင် မိမိသည် ခရိုင်တွင်းမှခေါင်းဆောင်များ ပညာရေးသမားများနှင့်အတူ ဒေသတွင်းနှင့် NYSED မှအရာရှိများနှင့်အတူ ရောဂါပျံ့ ပွားမှု အနိမ့်ဆုံးဖြစ်ရန်ဆောင်ရွက်နေစဉ်တွင် ဘဇ်လုံးအစိုးရကျောင်းခရိုင်တွင်ကျောင်းတွင်းပညာရေးဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် မိမိတို့ မည်သို့ လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်အတွက် အစီအစဉ်များဆက်လက်ပုံဖော်နိုင်ရန်ပူးပေါင်း လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။

မိမိလက်များကို မကြာခင်ဆေးခြင်း နှာခြေခြင်းချောင်းဆိုးသည့်အခါဆောင်ရွက်ရမည်များ မျက်နှာကိုလက်ဖြင့်မထိမိစေရန်ထိန်းသိမ်းခြင်း ဖျားသည့်အခါအိမ်တွင်နေခြင်း စသည်တို့ အပြင် အောက်ပါလုပ်ငန်းစဉ်များကို မိမိတို့ မှအဆင့်မြှင့်တင်ထားပါသည်။ First Student, Inc သည် ကျောင်းကားများပေါ်တွင် တကိုယ်ရေသန့် ရှင်းမှုလုံခြုံရေး အမျိုးသားလုပ်ဆောင်ချက်များကိုဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ မိမိတို့ ၏ အစားအစာဝန်ဆောင်မှုဌာနအား အစားစာဘေးကင်းလုံခြုံရေးနှင့် သန့် ရှင်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အချိန်တိုင်းတွင် လိုက်နာရန်အမြင့်ဆုံးသတိဖြင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ မိမိတို့ ကျောင်းများနှင့်စာသင်ခန်းများတွင် ၄၈နာရီရောဂါဝိုးသေစေနိုင်သည့် အမြင့်ဆုံးပြင်အားရှိသန့် ရှင်းရေးအပတ်များ ပစ္စည်းများကို ကျောင်းများသို့ ပေးပို့ လျှက်ရှိပါသည်။ ရေ့ လျှောက် ဤလုံခြုံရေးအတိုင်းအတာများကို ဆက်လက်တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ပူးတွဲပါသတင်းမျှဝေသည့်စာသည် မိမိတို့ ဆောင်ရွက်နေသည့် အဓိကမဟာဗျူဟာကျနေရာများအား ဖော်ပြထားပြီး လာမည့်နေ့များ ရက်သတ္တပတ်များသို့ တိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နေမည့်လုပ်ငန်းစဉ်များဖြစ်ပါသည်။

ယခုအခါတွင် ကျောင်းအားလုံးဖွင့်ပြီး အတူတကွပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရမည့်လိုအပ်ချက်များအပေါ်တွင် ရှင်းရှင်းလင်းလင်း တည်တည်ငြိမ်ငြိမ် အာရုံစိုက်အလေးထားဆောင်ရွက်နေပါသည်။ အကယ်၍ကျောင်းပိတ်ခဲ့လျှင် အွန်လိုင်းသင်ကြားရေးနှင့်အိမ်ယူသင်ကြားရေးများ အပါအဝင် ပညာရေးနှင့်ဆိုင်သောအရင်းမြစ်များပံ့ပိုးနိုင်ရန် မျိုးစုံသောအစီအစဉ်များဖော်ဆောင်ရန် မိမိတို့ ၏ သတင်းနှင့်နည်းပညာအဖွဲ့ သည် သင်ရိုးနှင့် သင်ကြားရေးအဖွဲ့ တို့ နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ ပြည်နယ်ပညာရေးဌာနနှင့်အီရီကောင်တီကျန်းမာရေးဌာန၏အကြံပြုချက်များကို အခြေခံပြီးသာ ကျောင်းပိတ်ခြင်းပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသားများမိသားစုများခရီးသွားခြင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်လက်များ တောင်းဆိုမှုများအားလုံးကို ဝန်ထမ်းများမှ တင်ပြမည်ဖြစ်ပါသည်။ (လေ့လာရေးခရီးမှ နွေကျောင်းပိတ်ခရီး ကွန်ဗရန့် အစည်းဝေးများထိ)။ လိုအပ်ချက် နှင့်/သို့ မဟုတ် ခရီးသွားခြင်းဘေးကင်းရန် နှင့်/သို့ မဟုတ် အပြန်တွင် ဖြစ်နိုင်ခြေ(၁၄ရက်) သီးခြားခွဲထားရန် ဆုံးဖြတ်ရန်နှင့်သုံးသပ်ရန် အကြောင်းကြားချက်များကို ကျန်းမာရေးဌာနနှင့်မျှဝေမည် ဖြစ်ပါသည်။ မိသားစုများ ဝန်ထမ်းများ မိမိတို့ ၏နွေရာသီခရီးစဉ်များကိုကျနော်တို့ ထံသတင်းပို့ ရန် အခိုင်မာပြောလိုပါသည်။

နောက်ဆုံးရသတင်းများအတွက် နေ့ စဉ် မိမိတို့ ဝတ်ဆိုင်တွင် အီရီကောင်တီကျန်းမာရေးဌာန နူးယော့ခ်ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးစင်တာနှင့် ကမ္ဘာ့ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ အစည်းတို့ ကို ကြည့်ရှုပါ။ ဤပုံမှန်မဟုတ်သည့်အခြေအနေတွင်လူကြီးမင်း ၏စိတ်ရှည်မှုနှင့် လူကြီးမင်း၏သဘောထားများစိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို မိမိတို့နှင့်မျှဝေမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။

ရိုးသားသောမေတ္တာများဖြင့်

Dr. Kriner Cash  
Superintendent